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Ärende 67/24: Vård- och omsorgsnämndens lokalbehovsplan 2025–2034 

Vänsterpartiet vill uttrycka sin positiva inställning till förvaltningens ambition 
att öka byggtakten inom vård- och omsorgsnämndens verksamhetsområden. 
Den demografiska utvecklingen i Botkyrka, med en förväntad årlig ökning av 
invånarantalet och en särskild ökning bland äldre, ställer krav på vård- och 
omsorgsboenden. Vi ser nu med stor förhoppning på de planer som finns för 
nybyggnationer och ombyggnationer av dessa viktiga boendeformer. 

Historiskt sett har Vänsterpartiet varit oroat över kommunens tidigare lägre 
ambitioner att möta medborgarnas behov av platser inom vård och omsorg. 
Därför är det glädjande att kommunen nu planerar att öka antalet platser i egen 
regi. Det är emellertid bekymmersamt att behovet av att köpa platser från 
externa aktörer kvarstår, då detta ofta medför högre kostnader och riskerar att 
inte tillgodose våra sköraste invånares behov av att stanna kvar i sina 
hemmamiljöer nära sina anhöriga. 

Vi anser att den nya lokalbehovsplanen, som understryker vikten av flexibilitet, 
är ett steg i rätt riktning för att anpassa oss till framtida demografiska och 
ekonomiska förändringar. Dessutom ser vi fram emot en djupgående 
diskussion kring kostnadseffektiviteten av att bygga i egen regi jämfört med att 
upphandla platser från privata aktörer. Vi hoppas att denna diskussion leder till 
en konkret utredning som kan ge oss tydliga svar och vägledning för framtiden. 

Sammanfattningsvis vill Vänsterpartiet understryka vikten av att agera snabbt 
och målmedvetet för att säkerställa att Botkyrka kommun kan möta de växande 
behoven inom vård och omsorg, och vi står redo att stödja dessa insatser för en 
mer hållbar och människovänlig lösning. 
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